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ACTA NÚM. 156 
 

Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Maite Carrassón López de Letona 
Isabel Galán Mañas 
Francisco José Morente Valero 
Xavier Ramos Morilla 
Armand Sánchez Bonastre 
María Valdés Gázquez 
Josep Vendrell Roca 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Vicent Fonollosa Pla 
Enric Fossas Espadaler 
Margarita Freixas Alas 
Gemma Garcia Alonso 
Enric Marín Otto 
Judith Panadés Martí 
Tatiana Rovira Faixa 
Olga Serradell Pumareda 
Olga Torres Hostench 
Ramón Vilanova Arbós 
 
Directors de departament 
Anna Badia Perpinyà 
Maria Dolores Bernabeu Tamayo 
Cecilio Garriga Escribano 
Margarita Martín Castillo 
 
Directors d’institut 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Jordi Bartolomé Filella 
Ester Fernández Gimeno 
Isidre Gibert González 
Cristina Palet Ballús 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Isabel Pellicer Cardona 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Salma Halhoul el Harrak 
 
 
Representants del personal 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 1 de juny de 2022, 
es reuneix, en sessió ordinària, el Consell de Govern 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, sota la 
presidència del rector, Javier Lafuente Sancho. 
Assisteixen a la reunió els membres del Consell 
assenyalats al marge. S’han excusat d’assistir-hi 
Marta Bertrán Tarrés, degana de la Facultat de 
Ciències de l’Educació, que és substituïda per 
Lurdes Martínez Mínguez, vicedegana d’Estudis de 
Grau de la Facultat de Ciències de l’Educació; Maite 
Martín Ibáñez, degana de la Facultat de Veterinària, 
que és substituïda per Xavier Such Martí, secretari 
de la mateixa Facultat; Francesc Foguet Boreu, 
professor del sector A; Pere Ysàs Solanes, 
representant del professorat claustral, sector A; 
Elena Druguet Tantiña, representant del personal 
acadèmic escollida pel rector, que és substituïda per 
Jordi Nadal Tersa; Eloi Guerrero Menéndez, 
representant dels estudiants; Gabriel Masfurroll 
Lacambra, president del Consell Social, i Mariona 
Serra Pagès, representant del Consell Social. Hi 
assisteixen amb veu i sense vot Pedro de Alcántara-
García Briones, cap del Gabinet Jurídic, i Isabel 
García Pérez, cap de l’Oficina de Coordinació 
Institucional. No hi assisteixen Encarnación Bodelón 
González, directora del Departament de Ciència 
Política i Dret Públic; Maria Amalia Molinero Egea, 
directora del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d’Immunologia; Xavier Gabarrell Durany, 
director de l’ICTA, que és substituït per Jesús Giraldo 
Arjonilla; Maria Montserrat Rivera del Álamo, 
representant del professorat claustral, sector B; 
Queralt Giralt Planas, Ariadna Molló Henao, Gina 
Picart Royo, Bernat Sánchez Yvern ni Núria Simó 
Bosch, representants dels estudiants. Hi assisteixen 
com a convidats Assumpció Malgosa Morera, 
delegada del rector per a Política Científica, David 
Sánchez Solbes, president del Comitè d’Empresa 
del PAS, Mar Gómez Hernández, Laura Sevillano 
Portero, David Sanz-Ferrer Blanco, Carla Bové 
Domingo, Eloi Navarro Díaz, Pau Manresa Abad i 
Brayan Paul Muela Chulca, estudiants. 
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d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Tania Nadal Vicens 
 

  
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del rector. 
3. Aprovació de la finalització del pla de contingència i protocol d’organització de la UAB. 
4. Afers acadèmics. 

4.1. Creació de títols de grau. 
4.2. Extinció de títols de grau. 
4.3. Creació de títols de màster universitari. 
4.4. Creació de títols de màster propi i diplomes de postgrau.t 5 

5. Propostes de normatives. 
5.1. Modificació del Reglament marc de facultats, departaments i instituts i 
centres de recerca propis. 
5.2. Aprovació de la modificació del títol IV (“Avaluació”) del Text refós de la 
Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de 
conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre (avaluació única). 

6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB. 
6.1. Llicència de drets d’autor sobre unes fotografies (Minescope). 
6.2. Llicència exclusiva de patent a l’empresa ANEW MEDICAL. 

7. Assumptes de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern i informa de la baixa de Daniel Vallès Muñío, professor del sector B. 
 
Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda aprovar l’acta de la sessió del 28 
d’abril de 2022. 
  
 
2. Informe del rector 
 
El rector dona la benvinguda als assistents. Tot seguit, informa que les 150 noves places 
d’Infermeria a partir del curs 2022/2023, les quals aniran a Can Ruti i a Parc Taulí, 
arribaran amb recursos específics. Concreta que es rebran cada any 600.000 euros 
addicionals. El rector vol deixar constància a l’acta del seu reconeixement de l’esforç 
que això està implicant per a totes les persones que formen part de la Facultat de 
Medicina de la UAB i, per això, manifesta públicament el seu agraïment.  
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Així mateix, transmet que la UAB ha participat en diverses activitats del congrés mundial 
de la UNESCO sobre educació superior que té lloc cada 10 anys, i afegeix que aquesta 
va ser la primera vegada que va tenir lloc a Barcelona i no a París. Com a resum, 
considera que ha estat una gran oportunitat no aprofitada del tot, ja que la definició de 
tots els esdeveniments els ha liderat directament la UNESCO, tot i la col·laboració de 
l’ACUP en la gestió a través de la GUNI. 
 
D’altra banda, exposa que el passat 11 de maig de 2022 va tenir lloc la reunió 
extraordinària de la Comissió del PDI del Consell Interuniversitari de Catalunya, en la 
qual es va fer una anàlisi de l’estat en què es troben les plantilles del PDI i es va arrencar 
el compromís per part del Govern d’emprendre accions per millorar la situació del 
professorat.  
 
Així mateix, el rector exposa que el 4 maig de 2022 va tenir lloc una reunió entre el 
president de la Generalitat i tots els rectors de les universitats del sistema universitari 
català en què es van fer plantejaments conjunts sobre la situació de les diferents 
universitats. Afegeix que la UAB té prevista una reunió bilateral en què s’aprofitarà per 
plantejar la situació, la casuística i la problemàtica de la UAB, en concret (campus, 
finançament, territori, inversions, etc.). En aquest sentit, explica que prèviament a 
aquesta trobada, té programada una nova reunió amb la consellera de Recerca i 
Universitats per parlar d’aquests temes.  
 
Destaca que avui es porta a aprovació la incorporació de l’avaluació única a la Normativa 
acadèmica de la UAB. En aquest sentit, concreta que és una proposta que partia de 
l’alumnat, que es va aprovar a la Comissió d’Afers Acadèmics per una àmplia majoria 
de vots afirmatius i que ara es posarà a consideració dels consellers i conselleres de 
Govern. Valora positivament com s’ha desenvolupat tot el procés i agraeix la feina dels 
membres del grup de treball, fonamentalment, la voluntat d’arribar a consensos de totes 
les parts implicades. El rector creu que aquest és un bon camí per tractar dels temes 
d’interès comú que requereixin debat, reflexió i consens.  
 
El rector també explica que el 19 de maig de 2022 la vicerectora de Qualitat, el vicerector 
de Personal Acadèmic i ell mateix van mantenir una reunió protocol·lària amb la 
directora d’ANECA, que volia fer personalment aprofitant el seu viatge a Barcelona per 
assistir al Congrés UNESCO.  
 
En relació amb la LOSU, transmet que el Ministeri ha posat a disposició dels diferents 
actors implicats l’avantprojecte de llei i afegeix que van avançant la gestió i el treball 
perquè el ministre l’aprovi. En aquest sentit, explica que la intenció del ministre és que 
la llei estigui aprovada el mes de febrer de 2023.  
 
Per acabar, el rector també informa que la inauguració del curs acadèmic es farà el dia 
27 de setembre, a les 12.30 h. A més, exposa que el dia de la inauguració de curs del 
sistema universitari català serà el dia 15 de setembre, a la Universitat de Lleida. 
 
La secretària general obre un primer torn de paraules, en què es demana ampliar les 
valoracions sobre la falta d’efectivitat del congrés mundial de la UNESCO sobre 
educació superior. El rector respon que l’organització del congrés va córrer a càrrec de 
la UNESCO, que no va deixar que les universitats locals poguessin implicar-s’hi més i 
que quasi no els va deixar intervenir. Explica que és una organització que està 
focalitzada en el tercer món. El rector també afegeix que ell mateix va proposar que es 
creés una oficina a Barcelona perquè fes el seguiments dels objectius del congrés durant 
10 anys, però no es va voler constituir. D’altra banda, es debat sobre els problemes 
pressupostaris de les universitats i l’impacte que pot tenir l’avantprojecte de la LOSU en 
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aquest àmbit a les universitats, així com la idoneïtat de reclamar les despeses derivades 
de tenir un campus fora de la partida que la Generalitat té destinada al sistema 
universitari català. El rector confirma que, al seu parer, les despeses del campus-ciutat 
han de vehicular-se fora de les aportacions que fa la Generalitat a les universitats. D’altra 
banda, explica que l’avantprojecte de la LOSU preveu assolir un mínim de finançament 
de l’1% del PIB per a les universitats, mentre que actualment s’hi destina el 0,7% del 
PIB. Així mateix, puntualitza que s’estableix l’obligació a les universitats de dedicar un 
percentatge del seu pressupost no inferior al 5% a programes propis de recerca. També 
es parla de la reducció del percentatge de professorat temporal i la limitació d’hores 
d’aquest tipus de professorat. A més, es parla de la necessitat de finançament addicional 
per poder assumir l’increment d’oferta formativa en infermeria, la qual cosa genera un 
treball addicional tant a PDI com a PAS, i de la precarietat de la plantilla de professorat, 
la qual requereix aportacions econòmiques per part de la Generalitat. El rector posa de 
manifest que ha agraït la tasca desenvolupada pels dos estaments. En relació amb la 
situació del PDI, el rector assegura que es disposa d’una fotografia de l’estat del PDI a 
les universitats per tal de millorar-ne la situació. Espera com es regularà l’estatut del PDI 
després de la LOSU com a reial decret per veure si s’amplia la tipologia contractual de 
professorat. 
 
 
3. Aprovació de la finalització del pla de contingència i protocol d’organització de la UAB 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Organització, qui proposa la 
supressió del pla de contingència i el protocol d’organització de la UAB (acord del 
Consell de Govern núm. 52/2020, de 21 de juliol), atès que estava sustentat en una 
normativa de la Generalitat que va quedar derogada: concretament, el Decret 63/2020, 
de 18 de juny, de la nova governança de l’emergència sanitària provocada per la COVID-
19 i d’inici de l’etapa de la represa al territori de Catalunya; la Resolució SLT/1429/2020, 
de 18 de juny, per la qual s’adopten mesures bàsiques de protecció i organitzatives per 
prevenir el risc de transmissió i afavorir la contenció de la infecció per SARS-CoV-2, i el 
Pla Sectorial d’Universitats, aprovat pel Comitè de Direcció del Pla d’actuació del 
PROCICAT en data 29 de juny de 2020. En aquest sentit, informa que la Direcció 
General de Protecció Civil ha informat que el Pla sectorial d’universitats ja no és vigent 
des de divendres 29 d’abril de 2022, en virtut de la Resolució 915/2022, de 31 de març, 
la qual cosa posa de manifest la necessitat de deixar sense efecte el Pla de contingència 
i protocol d’organització de la UAB, amb la qual cosa el personal de la Universitat està 
obligat a complir el contingut de les instruccions que vagi dictant l’Àrea de Prevenció i 
Assistència. 
  
La secretària general obre un torn de paraules, en què un membre es queixa que les 
delegades de prevenció no han estat informades formalment de la voluntat de presentar 
a aprovació aquest acord. El vicerector informa que recentment aquest acord va passar 
a informe per la comissió delegada del Consell de Govern.  
 
Finalitzat el debat, se sotmet a votació la proposta d’acord amb el resultat següent: 0 
vots en contra, 3 abstencions i 40 vots a favor.  
 
Per majoria reglamentària, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Aprovar la finalització del desplegament d’efectes del Pla de contingència 
i protocol d’organització de la UAB aprovat per acord núm. 52/2020, de 21 de juliol, 
del Consell de Govern, amb la qual cosa el personal de la Universitat restà obligat 
a complir el contingut de les instruccions que vagi dictant l’Àrea de Prevenció i 
Assistència. 
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Segon. Encarregar la Gerència l’execució i seguiment d’aquest acord. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la comunitat universitària. 
 
 
4. Afers acadèmics 
 
4.1. Creació de títols de grau 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, qui 
proposa la creació de títols de grau, un cop revisada la documentació justificativa 
corresponent que acredita que les propostes reuneixen els requisits exigits per la UAB 
per a la creació d’aquest tipus de títols i que ha estat rebut l’informe favorable de la 
Comissió d’Afers Acadèmics en sessió de 18 de maig de 2022. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Aprovar la creació dels títols de grau següents: 
 

- Arqueologia 
- Ciències Ambientals 
- Nanociència i Nanotecnologia 

 
Segon. Elevar l’aprovació de la creació dels títols de grau al Consell Social per tal 
que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4.2. Extinció de títols de grau 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, qui 
proposa la supressió de títols de grau que ha estat presentada pel centre corresponent 
i que ha estat rebut l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics en sessió de 
18 de maig de 2022. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern aprova el següent: 
 
Primer. Aprovar l’extinció dels títols de grau següents: 
 

- Estudis d’Anglès i Català 
- Estudis d’Anglès i de Clàssiques 
- Estudis d’Anglès i Espanyol 
- Estudis d’Anglès i Francès 
- Estudis de Català i Espanyol 
- Estudis Francesos 

 
Segon. Elevar l’aprovació de la supressió del títols de grau al Consell Social per 
tal que exerceixi les seves competències. 
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TERCER. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4.3. Creació de títols de màster universitari 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, qui 
proposa la creació de títols de màster universitari, un cop revisada la documentació 
justificativa corresponent que acredita que les propostes reuneixen els requisits exigits 
per la UAB per a la creació d’aquest tipus de títols i que ha rebut l’informe favorable de 
la Comissió d’Afers Acadèmics en sessió de 18 de maig de 2022. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern aprova el següent: 
 
Primer. Aprovar la creació dels títols de màster universitari següents: 
 

-  Arxivística i Governança de la Informació 
-  Biologia, Genòmica i Biotecnologia Vegetals / Plant Biology, Genomics and 

Biotechnology 
-  Desafiaments de la Filosofia Contemporània. Una Perspectiva des de l’Ètica 

de la Cura 
-  Disseny d’Espais 
-  Estudis Teatrals 
-  Logística i Gestió de Cadena de Subministrament / Logistics and Supply 

Chain Management  
-  Paleobiologia i Registre Fòssil 
-  Polítiques Educatives per al Desenvolupament Global / Education Policies 

for Global Development (GLOBED) 
-  Research and Innovation in Computer-based Science and Engineering 
-  Computer Vision 

 
Segon. Elevar l’aprovació de la creació dels títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
4.4. Creació de títols de màster propi i diplomes de postgrau 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, qui 
proposa la creació i la modificació de títols de màster propi i de diploma de postgrau que 
han estat presentades a l’Escola de Postgrau, un cop revisada la documentació 
justificativa corresponent que acredita que les propostes reuneixen els requisits exigits 
per la UAB per a la creació d’aquest tipus de títols i l’informe favorable de la Comissió 
d’Afers Acadèmics en sessió de 18 de maig de 2022. 
 
S’obre un torn de paraules i un membre del Consell de Govern transmet que hi ha 
màsters en què la presència del català és baixa i es pregunta si l’Equip de Govern 
treballa perquè tota la docència, inclosa la de màsters i diplomes, es faci en català. La 
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vicerectora contesta que es treballa per incrementar l’ús del català en tots els 
ensenyaments que es fan a la Universitat.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern aprova el següent: 
 
Primer. Aprovar la creació del títol de màster propi següent: 
 

- Màster de Cardiologia Intervencionista 
 
Segon. Aprovar la modificació del títol màster propi següent: 
 

-  Màster de Tipografia Avançada i Disseny de Pàgina, que passa a denominar-
se màster de Creació Tipogràfica 

 
Tercer. Aprovar la modificació dels títols de diploma de postgrau següents: 
 

-  Diploma de postgrau de Disseny de Pàgina i Editatge, que passa a 
denominar-se diploma de postgrau de Tipografia Digital. 

-  Diploma de postgrau d’Estratègia i Creativitat Digital, que passa a 
denominar-se diploma de postgrau d’Estratègia, Creativitat i Eines de 
Màrqueting Digital 

 
Quart. Elevar l’aprovació de la creació de la modificació de títols de màster propi 
i de diploma de postgrau al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Cinquè. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords del primer al quart. 
 
Sisè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5. Propostes de normatives 
 
5.1. Modificació del Reglament marc de facultats, departaments i instituts i centres de 
recerca propis 
 
La secretària general explica la proposta de modificació del Reglament marc de 
facultats, departaments i instituts universitaris propis i centres de recerca propis, aprovat 
per Acord de Consell de Govern de data 29 de gener de 2004. Concretament, exposa 
que es proposa modificar els articles 18 i 22 del Reglament marc de facultats, els articles 
17 i 21 del Reglament marc de departaments i els articles 14 i 18 del Reglament marc 
d’instituts universitaris propis i centres de recerca propis, per tal de regular els supòsits 
de manca de candidatures en els processos electorals pel que fa als càrrecs de degà o 
degana de facultat, de director o directora d’escola universitària, de director o directora 
de departament o de director o directora d’institut universitari propi i de centre de recerca 
propi, respectivament. Afegeix que així es dona resposta a un problema latent, tot i que 
lamenta que el fons de la qüestió –la falta de voluntat d’assumir càrrecs de gestió per 
part del professorat– no s’aborda amb aquesta reforma.  
 
Seguidament, s’obre un torn de paraules, en què es genera un debat intens sobre 
qüestions relatives a la possibilitat de millorar el reconeixement de crèdits de reducció 
docent per l’assumpció de càrrecs gestió. El vicerector d’Economia informa que la major 
part del pressupost disponible va a sufragar les despeses derivats dels càrrecs de 
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gestió, concretament el 12% del pressupost gestionable i puntualitza que es tracta d’una 
partida superior inclús al PAE i al PIU. El vicerector de Personal Acadèmic manifesta 
que el problema és que hi ha part del professorat que no vol fer res per la comunitat que 
l’aparti de la seva carrera professional i afegeix que això podria corregir-se amb els 
programa de priorització de càtedres en què s’exigís haver assumit càrrecs de gestió, 
com a mínim coordinador de grau o màster.  
 
Així mateix, es fan diferents preguntes sobre el mandat dels càrrecs nomenats per la 
fórmula proposada. S’agraeix aflorar el problema que no es soluciona amb aquesta 
proposta i es reconeix que, si de cas, aquesta proposta resol una de les conseqüències 
derivades del problema, però no el problema en si. També es demana tenir en compte 
problemàtiques com l’elecció dels coordinadors d’estudis (graus i màster). En aquest 
sentit, s’assenyala que, tot i ser certa aquesta problemàtica, amb la reforma normativa 
no es vol baixar més enllà dels degans i directors, ja que es creu que es podrien generar 
més problemes dels que es resolen. Hi ha una intervenció que relaciona la falta de 
reconeixement de l’activitat de gestió amb el reconeixement que es fa a l’activitat de 
recerca. D’altra banda, també es pregunta si es pot donar un període de gràcia per 
intentar formar la terna amb la qual el rector faci la designació. Es considera que els 
degans i els directors sortints han de fer aquesta tasca mesos abans de finalitzar el seu 
mandat i, per tant, per seguretat jurídica no se’n pot prorrogar el mandat. En aquest 
sentit, es planteja com a sistema alternatiu el sorteig. Es diu que la modificació és oberta 
i es deixa la possibilitat al càrrec sortint de triar la manera de configurar la terna. El rector 
exposa que el decret Wert quedarà derogat en mesos, moment en el qual les universitats 
tindran la oportunitat de autoorganitzar-se.  
 
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què els membres assistents 
plantegen que s’haurien de revisar les funcions dels càrrecs de gestió per no 
sobrecarregar-los amb tasques administratives que fan perdre molt temps i que no 
aporten valor afegit. També es mostra suport a la proposta de modificació del programa 
de priorització de càtedres. En aquest sentit, es considera que el problema no és tant 
econòmic, sinó de sobrecàrrega de feina que fa inviable la funció.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern aprova el següent: 
 
Primer. Aprovar la modificació del Reglament marc de facultats, departaments i 
instituts universitaris propis i centres de recerca propis en els termes del 
document que s’annexa coma Annex núm. 1. 
 
Segon. Establir que entrarà en vigor a partir de l’endemà d’haver estat aprovat per 
part del Consell de Govern. 
 
Tercer. Encarregar a la secretària general l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
t 5 
5.2. Aprovació de la modificació del títol IV (“Avaluació”) del Text refós de la Normativa 
acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de conformitat amb el 
Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre (avaluació única) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, qui 
presenta la proposta de modificació del títol IV del Text refós de la Normativa acadèmica 
de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de conformitat amb el Reial decret 
1393/2007, de 29 d’octubre, per tal d’incorporar les disposicions sobre l’avaluació única, 
atesa la voluntat de l’Equip de Govern d’incorporar a la normativa acadèmica de la UAB 
l’avaluació única com a procés alternatiu a l’avaluació continuada en les assignatures 
que, per continguts i metodologies docents, ho permetin. La vicerectora informa que 
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aquesta proposta ha rebut l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics en 
sessió de 30 de maig de 2022. 
  
Seguidament, la vicerectora d’Estudiants informa que aquesta petició prové d’una 
reivindicació dels estudiants de fa anys. També afegeix que per preparar aquesta 
proposta s’ha tingut en compte l’experiència d’altres universitats i es va constituir un 
grup de treball integrat per estudiants, degans i membres de l’Equip de Govern, el qual 
va arribar a un principi d’acord sobre el qual es va informar la Comissió d’Afers 
Acadèmics i ara es presenta al Consell de Govern. Destaca la flexibilitat demostrada per 
tots els col·lectius implicats per arribar a l’acord, ja que hi ha una sèrie de circumstàncies 
que fan molt complexa el fet d’aplicar-lo: la diversitat dels estudiants, l’existència 
d’estudiants amb discapacitat, la vulnerabilitat de determinats estudiants, l’exigència de 
dedicació per poder superar determinades matèries sota els estàndards de l’espai 
europeu d’educació superior i el manteniment del nivell competencial independentment 
de l’opció avaluativa escollida.  
 
S’obre un primer torn de paraules, en el qual es parla del posicionament formal dels 
degans de facultat i directors d’escola que han demostrat capacitat de flexibilitat per ser 
responsables institucionalment davant els problemes. Es considera que aquest nou 
sistema no ha de significar una doble via d’avaluació. També es posa molt d’èmfasi en 
la disposició transitòria tercera, en virtut de la qual es preveu que en un determinat 
període de temps de la implantació de l’avaluació única se n’analitzi el funcionament per 
veure si cal adoptar algun tipus de modificació o ajust. Així mateix, es manifesten 
posicions favorables a la baixada de les taxes dels ensenyaments superiors com a camí 
per aconseguir la conciliació de la vida personal i la vida acadèmica. Una altra 
intervenció d’un membre del Consell de Govern qüestiona el nivell d’exigència del 
sistema d’avaluació única, la qual cosa no solucionaria el problema que vol combatre. 
Una estudiant convidada a la sessió sol·licita l’aprovació de la proposta presentada, 
explica les raons que els han portat a impulsar aquesta proposta i recorda el suport 
estudiantil a la proposta en el referèndum de desembre de 2021. Per acabar el primer 
torn d’intervencions, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent agraeix les 
aportacions del col·legi de degans, destaca la importància de la implicació dels 
col·lectius afectats per resoldre el problema i considera clau la disposició transitòria 
tercera per ajustar la norma en cas que es detectin errors en l’aplicació.  
 
La secretària general obre un segon torn d’intervencions, en què s’exposa que per a 
cada grau s’haurà d’identificar la llista d’assignatures que seran susceptibles d’acollir-se 
al sistema d’avaluació única. S’explica que per determinar-ho, haurà de tenir-se en 
compte, entre d’altres, el contingut de l’assignatura. També es puntualitza que els 
professors que elaboren les guies docents –contracte acadèmic amb l’estudiant– tindran 
capacitat per decidir la inclusió de l’assignatura en el sistema d’avaluació docent 
juntament amb els centres. També es planteja si l’estudiant per poder-se acollir al 
sistema d’avaluació única no només ho ha d’exposar motivadament, sinó que també 
n’ha de justificar la necessitat. Una altra intervenció advoca per la gratuïtat del servei 
públic de l’ensenyament superior com a via de conciliació de la vida personal i 
l’acadèmica, tenint en compte el perfil social dels estudiants actuals a la universitats.  
Una intervenció va adreçada que aquesta proposta no s’aprovi per responsabilitat 
institucional, sinó per convenciment.  
 
Finalitzat el debat, es passa a votar la proposta d’acord, amb un resultat de 2 vots en 
contra, 5 abstencions i 36 vots a favor.  
  
El Consell de Govern aprova, per assentiment, el següent:  
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Primer. Aprovar la modificació del títol IV (“Avaluació”) del Text refós de la 
Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de 
conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre, en els termes que 
s’annexen com a Annex núm. 2. 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
 
6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
Punt 6 
6.1. Llicència de drets d’autor sobre unes fotografies (Minescope) 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector de Recerca i de Transferència, qui 
presenta la proposta d’acord per a la formalització d’un contracte de llicència d’ús i 
explotació d’una sèrie documents, fotografies i textos per l’àmbit mundial i durant 5 anys, 
en virtut del qual la Universitat Autònoma de Barcelona, titular del 35,3%, autoritza, pel 
seu percentatge de titularitat, la cessió dels drets d’explotació de la propietat intel·lectual 
a la resta dels cotitulars –Miquel Roquet Peña (32,35%) i Raquel Arasanz Pujol 
(32,35%)–, en exclusivitat i amb la resta dels termes que s’estableixen en l’informe 
d’idoneïtat lliurat pel cap de l’Oficina de Valorització i Patents de data 19 de maig de 
2022 (Annex núm. 3, confidencial a disposició dels membres del Consell de 
Govern a l’OCI).  
 
Per assentiment, el Consell de Govern aprova el següent: 
 
Primer. Informar favorablement sobre l’autorització per formalitzar un contracte 
de llicència d’ús i explotació d’una sèrie documents, fotografies i textos per 
l’àmbit mundial i durant 5 anys, en virtut del qual la Universitat Autònoma de 
Barcelona, titular del 35,3%, autoritza, pel seu percentatge de titularitat, la cessió 
dels drets d’explotació de la propietat intel·lectual a la resta dels cotitulars –Miquel 
Roquet Peña (32,35%) i Raquel Arasanz Pujol (32,35%)–, en exclusivitat i amb la 
resta dels termes que s’estableixen en l’informe d’idoneïtat lliurat pel cap de 
l’Oficina de Valorització i Patents de data 19 de maig de 2022 (Annex núm. 3, 
confidencial a disposició dels membres del Consell de Govern a l’OCI). 
 
Segon. Elevar al Consell Social aquest acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència que faci el 
seguiment de l’acompliment d’aquest acord. 
 
Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
6.2. Llicència exclusiva de patent a l’empresa ANEW MEDICAL 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector de Recerca i de Transferència, qui 
presenta la proposta d’acord per a la formalització d’un contracte de concessió del dret 
de llicència, entre la Universitat Autònoma de Barcelona (UAB), com a cedent, i 
l’empresa ANEW Medical Inc., com a cessionària, en relació amb la família de patents 
que deriva de la US63330684 (TREATMENT OF NEUROMUSCULAR DISEASES VIA 
GENE THERAPY THAT EXPRESSES KLOTHO PROTEIN) i el saber fer associat a la 
tecnologia de la invenció, en els termes de l’informe del cap de l’Oficina de Valorització 
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i Patentes (Annex núm. 4, confidencial a disposició dels membres del Consell de 
Govern a l’OCI). La titularitat sobre la família de patents recau en la UAB (82,5%), 
ICREA (5%), VHIR (2.5%) i CIBER (10%), i els inventors de la qual són Assumpció 
Bosch (30%), Sergi Verdés (30%), Miguel Chillón (10%), Xavier Navarro (10%) i Mireia 
Hernando (20%). El vicerector afegeix que aquesta tecnologia està registrada a l’Oficina 
de Valorització i Patents amb el número de sèrie T-2022/001. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern aprova el següent:  
 
Primer. Informar favorablement sobre l’autorització per formalitzar un contracte 
de concessió del dret de llicència, entre la Universitat Autònoma de Barcelona 
(UAB), com a cedent, i l’empresa ANEW Medical Inc., com a cessionària, en relació 
amb la família de patents que deriva de la US63330684 (TREATMENT OF 
NEUROMUSCULAR DISEASES VIA GENE THERAPY THAT EXPRESSES KLOTHO 
PROTEIN) i el saber fer associat a la tecnologia de la invenció, en els termes de 
l’informe del cap de l’Oficina de Valorització i Patentes (Annex núm. 4, 
confidencial a disposició dels membres del Consell de Govern a l’OCI). 
 
Segon. Elevar al Consell Social aquest acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència que faci el 
seguiment de l’acompliment d’aquest acord. 
 
Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
7. Assumptes de tràmit 
 
No n’hi ha cap. 
 
 
8. Torn obert de paraules 
  
El senyor Pompas demana la paraula per acomiadar-se dels membres del Consell de 
Govern, manifestant que ha estat un honor haver format part de l’òrgan i que espera 
haver ajudat al bon govern. El rector li agraeix la tasca desenvolupada al si de l’òrgan.  
 
El doctor Bartolomé consulta al rector si ha pogut traslladar al Ministeri la necessitat de 
augmentar el cost de les despeses de quilometratge. El gerent contesta que les dietes 
de desplaçament venen determinades per l’Estat i per la Generalitat i que s’espera que 
en algun moment se’n consideri la revisió. El rector exposa que ha despatxat la qüestió 
amb el ministre d’Universitats.  
 
La doctora Badía es queixa que en els últims mesos s’han produït dificultats en la gestió 
de viatges amb El Corte Inglés. El gerent li respon que en les darreres quatre setmanes 
hi ha hagut un augment de viatges i que el proveïdor estava amb plantilla reduïda a 
conseqüència dels efectes econòmics de la covid; que s’ha exigit al proveïdor l’augment 
de plantilla per atendre les necessitats; que excepcionalment s’ha permès la 
contractació amb altres proveïdors per atendre la demanda excepcional; que s’ha iniciat 
un expedient sancionador a Viajes el Corte Inglés a conseqüència de l’incompliment de 
contracte, i que en l’actualitat s’està tramitant un nou concurs per seleccionar nou 
proveïdor del servei.  
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I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.00 h es dona per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
 


